

Referat af kollegierådsmøde

Den 19-02-2018 kl19.00

1. Fremmødte.

Christina 3128, Hans-Christian 3322, Line 2020, Peter 1340, Thomas 1131, Martin og Amanda 2011.

2. Gæster.

Josefine Sevald 1243.

3. Afstemning om lukkede punkter (lukket punkt).

4. Godkendelse af referat

Referat 29-01-18 er godkendt.

5. Post.

a. Post fra Anne Thomsen på vegne af OASEN

Anne vil gerne anmode om 300kr til spil (Zombie Dice) og præmier.

Alle for. 1 inhabil.

6. Nyt siden sidst.

a. HC har fundet en printerguide. Den hænger på opslagstavlen i rådslokalet.

b. Kristiansdal har opdateret sin hjemmeside, sådan at kollegiets rigtige hjemmeside optræder derinde.

c. Amanda har lagt referaterne fra 2017 op på hjemmesiden.

7. Konto Update.

Der er 290.475kr på kontoen. En del af det, 25.600kr, er øremærket køkkensupplering.

8. Lukket punkt

9. Rådslokalet

- a. Der er blevet købt kontorartikler til rådslokalet (hulmaskine etc.) Disse skal ikke forlade lokalet.
- b. Thomas har glemt at udfærdige en ekstra pind til rådslokalet Dette udsættes.

10. Køkkeninventar

Der er spurgt om indkøb af brugte ting via MobilePay kan accepteres. Der skal være en form for kvittering.

11. Trøjer

Vi har modtaget logo fra FIFA. Pga. opstartsgebyr ønskes det at fødselsdagstrøjer og udvalgstrøjer laves samtidig. Peter eller HC skal undersøge hvilket format vi skal sende, samt prisforskelle på enkelt- og flerfarvelogoer.

Vi har fået lister over antal ønskede trøjer.

12. Logo

Vi skal tage stilling til om Amanda skal lave et nyt logo til Rådet mod betaling af 400kr.

Thomas påpeger at hvis det er, bør man få lavet et logo for kollegiet, og så skal Rådet benytte et som er relateret til dette.

Vi stemmer om hvorvidt vi vil brainstorme logoer til Rådet og kollegiet indtil næste gang og så tage en beslutning hvis folk har ideer.

Alle er for.

13. Wiki

Wiki'en er nedlagt, og vi skal finde ud af hvad der er sket med den og hvordan vi henter data ned fra den. Peter vil kontakte Andreas om dette.

14. Udvalg

FU er gået over budgettet med godt 1000kr ifm. fastelavnshfesten d. 24/2. Dette skyldes primært da de har købt en DJ for det meste af budgettet.

Rådet stemmer enstemmigt for at FU får lov til at gå over budgettet med en

løftet pegefinger.
4 personer er inhabile.

15. Larm ved Huset

Der har været flere ytringer om utilfredshed angående larm fra Huset i åbningstiden, samt i forbindelse med byggearbejde ved børnehaven.

Peter har sammen med baren snakket om at få ventilationssystemet på huset repareret, for at undgå at åbne vinduer i arbejdstiden. Claus er i gang med at undersøge sagen.

Det er også på tale at tage grund fra børnehaven tilbage for at åbne rygegård bag ved huset i stedet. Der foreslås at lave en indgang til huset via lageret.

Der nævnes en risiko for at folk der tager hjem larmer, hvis man ikke ændrer på hvor indgangen ligger.

Når vi planlægger noget, bør vi tage hensyn til at børnehaven bruger pladsen, så vi skal have en samlet plan når vi laver noget.

Der spørges ind til hvor meget larm der vil være når folk tager hjem, eftersom at alle udenfor flyttes væk fra området.

Amanda er bekymret for om folk vil overholde forespørgsel om ikke at ryge ved indgangen.

Line kommenterer at der skal være en væg for at undgå at affald ender hos børnehaven.

Josefine spørger til eksisterende regler. Der svares at baren teknisk set godt må larme, men skal respektere hvis folk kontakter med ønsker og ro. Lejere af lokalerne skal overholde husordenen. Bygningerne er desuden gamle og ikke bygget helt så lydisolerende som man kan i dag. Værelserne får løbende mere støjisolerende ruder som de har behov for udskiftning. Det er for dyrt at gøre for alle værelserne

At flytte indgangen påpeges som værende et problem da folk i forvejen har problemer med at finde den rigtige indgang trods skiltning.

Oprettelse af rygegård uden at fjerne indgangen giver mulighed for at komme ind på huset uden at gå igennem rygegården.

Pengene til dette vil komme fra kollegiets vedligeholdelsesbudget, så det vil være en bestyrelsessag.

Løsning 1: Oprettelse af rygegård.

Alle er for

Løsning 2: Oprettelse af rygegård med flytning af indgang.

1 for. 6 imod.

Løsning 1 er valgt. Thomas og HC skal tage Claus' tilbud med til bestyrelsen.

Ift. hævnd skal vi være opmærksomme på juridiske spørgsmål omkring tilbagekrævning af grund fra børnehaven. Vi skal også have lavet en aftale i tilfælde af at der ikke er noget problem denne gang.

Vi vil lave en rygegård på 16-20kvm med hegn omkring som skal være under læ. Bænken ved indgangen påtænkes fjernet.

16. Baren.

HC vil kigge på at nedlægge baren og køre den under Rådet. Han er i tvivl om detaljer vedr. momsafregning vil fungere.

Line ønsker uanset om dette kan lade sig gøre at vi udarbejder retningslinjer for fremadrettet samarbejde mellem baren og Rådet.

Alle er for at vi kigger på aftaler fremadrettet.

17. Godkendelse af opdaterede lister/vejledninger

- a. Husorden: Man må godt ryge på værelserne jf. lejekontrakterne, så vi skal ikke have det stående i husordenen at man ikke må dette. Der henstilles at husorden skal tages op på generalforsamling.
- b. Skema for ansøgning af hund er godkendt.
- c. Skema for ansøgning om kat er godkendt.
- d. Skema for dispensationsansøgning er godkendt.
- e. Kæledysreglement er godkendt.
- f. Retningslinjer for dispensationsansøgninger er godkendt.
- g. Regler for udendørsaktiviteter er godkendt.

h. Klageformular godkendt.

18. Kommunikation og opgavefordeling.

Line påpeger at der har været problemer med håndtering af arbejdsdage da datoerne er blevet fastsat for sent, og at folk har været dårlige til at melde ud hvorvidt de deltager eller ej, og ønsker en fast procedure for opfølgning. Endvidere ønskes det at folk giver udtryk for ønsker ifm. datoerne.

Peter vil gerne tage ansvaret for beslutninger fremover hvis der er ønske om dette.

HC ser gerne at vi holder op med at diskutere på Facebook da det er umuligt at holde styr på opslagene.

Der skønnes at det giver mening at dem som laver opslagene følger op på dem.

Der stemmes om hvorvidt formanden eller dem som har lavet opslagene skal følge op på det.

Thomas og Peter stemmer for at formanden skal følge op på det.

Resten stemmer for at den som har lavet opslaget gør det. Dette er vedtaget.

19. Planlægning af næste mødetidspunkt.

Søndag d. 11 marts kl 15.00

20. Punkter til næste gang

- a. Køkkenkasser
- b. Rådslokalet
- c. Baren
- d. Logo
- e. Wiki
- f. Trøjer
- g. Godkendelse af opdaterede vejledninger
- h. Rygegård
- i. Cykelrazzia
- j. Generalforsamling
- k. Fødselsdag

21. evt.

- a. Christina vil have dato for arbejdsdagen. Dette bliver mandag d. 26 februar kl 17.30. Folk skal have styr på mad inden da. Peter laver et opslag med mad.
- b. Claus siger at hele blok 2 får nyt tag da, da det drypper ind. Der er endnu ikke lagt nogen dato.
- c. Det forventes at basketballbanen er færdig inden fødselsdagen.
- d. Vi har brandinspektion på onsdag d. 21/2-18. Vi har fejlet disse et par gange, så vi skal sørge for at køkkenerne er pæne.
- e. Der bliver taget billeder til arbejdsdagen d. 26.